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Sanita – Jautājums par bezsaimnieku kaķ

Jautājums par bezsaimnieku kaķiem!Ir pagājušas 45 dienas,kopš uzrakstīju iesniegumu
Saulkrastu Pašvaldības Policijā par bezsaimnieku kaķiem,bet nav uz to nekādas
reakcijas.Cik ilgā laikaa ir domāts reağēt (vai vispār)un vai turpmāk mums ir jātērē savs
laiks,lai rakstìtu šāda veida iesniegumus?Pagaidām izskatās pēc nereağēšanas uz
iesniegumu.


